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Verenigde commissie 

Notulen                                                                      Zitting van 16 juni 2022 
 

 

 

 

Samenstelling: 
Aanwezig: 
De heer Peter Segers; mevrouw Astrid Wittebolle; de heer Hannes Anaf; de heer Luc Debondt; de heer Marc 
Boogers; de heer Jan Van Otten; mevrouw Annemie Der Kinderen; de heer Eric Vos; de heer Luc Op de Beeck; de 
heer Francis Stijnen; de heer Rudy Elst; mevrouw Kelly Verheyen; de heer Ludwig Nietvelt; de heer Stijn 
Adriaensens; de heer Kurt Persegael; de heer Bart Voordeckers; de heer Wout Schafraet; de heer Dieter De Quick; 
de heer Jeff Dierckx; de heer Achraf El Yakhloufi; de heer Kevin Janssen; de heer Peter Janssens; mevrouw 
Savannah van Dongen; de heer Jan van Steenbergen; de heer Koen De Busser; mevrouw Pauline Ceusters; de 
heer Wilfried Sylverans;mevrouw Vicky Waterschoot; de heer Yannick Glassée 
 

Verontschuldigd: 
De heer Paul Moelans; de heer Reccino Van Lommel; de heer Guy Van Litsenborg; de heer Peter  
Roes; de heer Paul Van Miert; de heer Mario Geys; mevrouw Cathy Devolder 
 
 
16 juni 2022 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Vacantverklaring Algemeen Directeur 
 
Notulen 
Anton Geerts, advocaat GD&A, geeft toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt of men zicht heeft over het aantal mogelijke zij-instromers. Hij is ongerust dat er, door de 
kans op zij-instromers, een minder kwalitatieve keuze gemaakt zal worden. Een kandidaat die uit alle procedures 
beschikt gevonden wordt, zal een veel objectievere keuze zijn dan wanneer hij het moet opnemen tegen een zij-
instromer die een interview gedaan heeft. In hoeverre staat deze keuze dan open voor betwisting bij de Raad van 
State? 
Francis Stijnen antwoordt dat men geen zicht heeft op het aantal mogelijke zij-instromers maar de kans dat zij-
instromers zich kandidaat zullen stellen, is bestaande. Men kan dan niet anders dan de procedure, opgesteld door 
de wetgever, te volgen.  
Anton Geerts voegt toe dat men aanmerking zal nemen van de titels en verdiensten van de zij-instromers en dat er 
rekening gehouden zal worden met ten minste de criteria die opgenomen zijn in artikel 10. Indien nodig kunnen extra 
criteria toegevoegd worden.  
Bart Voordeckers deelt mee dat een zij-instromer afkomstig van een kleine gemeente, en die dus niet opweegt tegen 
een zij-instromer van een stad, in het algemeen een kleinere kans heeft. Kan hij, om zijn kansen te vergroten, afzien 
van dat voorrecht en op die manier deelnemen aan de selectieprocedure? 
Anton Geerts antwoordt dat het een recht is en dat hij kan afzien van het voorrecht.  
Eric Vos oppert om voor de reguliere procedure ook te werken met een externe jury zodat interviews in alle 
objectiviteit afgelegd kunnen worden. 
Ten tweede vraagt hij hoe de aanstelling van de uiteindelijke beoordelingsorganisatie gebeurt. 
Ten derde stelt hij voor om een wervingsreserve van korte duur aan te leggen voor het geval de eerstgeklasseerde 
kandidaat zijn mandaat niet zou opnemen. 
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Francis Stijnen antwoordt dat de eerstgeklasseerde kandidaat in de tweede selectieronde aantreedt tegen de zij-
instromers.  
Voor de beoordeling van en vergelijking tussen de reguliere kandidaten en de zij-instromers wordt er gewerkt met 
een nieuwe jury zodat iedereen op dezelfde manier beoordeeld kan worden. 
Bart Voordeckers stelt voor om in te schrijven in de procedure dat wanneer de eerst geklasseerde kandidaat zijn 
mandaat niet opneemt enkel de tweede selectieronde zou worden hernomen, met de eerstvolgende geklasseerde 
van de externe kandidaten en de zij-instromers. Zo moeten niet alle testen opnieuw plaatsvinden én moet er geen 
nieuwe vacature worden uitgeschreven. Gevolg is dat dit vele maanden sneller en veel goedkoper zou kunnen. 
 
 

 
 

3. Stadsregio Turnhout - Jaarrekening 2021 
 
Toelichting 
De jaarrekening 2021 van het Samenwerkingsverband Stadsregio Turnhout wordt toegelicht. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Marc Boeckx toelichting bij dit punt. 
Eric Vos bedankt Marc Boeckx voor de toelichting en geeft aan dat het prettig is om, aan de hand van het duidelijke 
overzicht, te zien wat er met de middelen gerealiseerd werd aan activiteiten. 
Hij vraagt wat de verhouding is tussen investeringen door gemeenten versus investeringen door externen. 
Ten tweede vraagt hij wat de huidige personeelsbezetting bedraagt en welk doel de verhoging sociaal passief heeft. 
Marc Boeckx antwoordt dat de verhouding van investeringen een 50:50-verhouding is.  
De verhoging sociaal passief heeft als doel een reserve op te bouwen indien één of meerdere, van de 12 
personeelsleden, beslist om de samenwerking te beëindigen. 
 
 

 
 

4. Jaarrekening 2021 van AGB Turnhout  
 
Toelichting 
Het AGB Turnhout maakt jaarlijks twee jaarrekeningen op die worden vastgesteld door de raad van bestuur van het 
AGB Turnhout.  
De statutaire jaarrekening volgens het wetboek vennootschappen en verenigingen en de BBC-jaarrekening volgens 
de wetgeving van de beheers- en beleidscyclus.  
De goedkeuring van de statutaire jaarrekening van een autonoom gemeentebedrijf (AGB) behoort tot de 
bevoegdheid van de algemene vergadering. Bij het AGB Turnhout vormt de gemeenteraad de algemene 
vergadering. 
De goedkeuring van de BBC-jaarrekening behoort tot de bevoegdheid van de toezichthoudende overheid. De 
gemeenteraad moet enkel advies uitbrengen over die jaarrekening als de voltallige gemeenteraad niet de raad van 
bestuur van het AGB vormt. Voor het AGB Turnhout is de gemeenteraad gelijk aan de raad van bestuur en wordt 
bijgevolg geen advies gevraagd aan de gemeenteraad.  
Na goedkeuring van de statutaire rekening wordt aan de gemeenteraad gevraagd kwijting te verlenen aan de 
bestuurder. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

5. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 (4-2022) van AGB Turnhout 
 
Toelichting 
De gemeenteraad wordt gevraagd de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 (4-2022) van het AGB Turnhout 
goed te keuren onder voorbehoud van vaststelling door de raad van bestuur van het AGB Turnhout. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
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6. Jaarrekening 2021 van Stad en OCMW Turnhout 
 
Toelichting 
De jaarrekening 2021 moet voor 30 juni 2022 door de gemeenteraad worden vastgesteld. 
De gemeente en haar OCMW vormen samen 1 rapporteringsentiteit en maken een geïntegreerde jaarrekening. 
Juridisch blijven het echter 2 afzonderlijke entiteiten. Daarom stemmen de gemeenteraad en de raad voor 
maatschappelijk welzijn elk over hun deel van de gezamenlijke jaarrekening. De gemeenteraad keurt het deel van de 
jaarrekening zoals vastgesteld door de raad voor maatschappelijk welzijn goed en stelt zo de gezamenlijke 
jaarrekening van de gemeente en het OCMW definitief vast. 
De jaarrekening bevat een beleidsevaluatie, een financiële nota en een toelichting. 
De jaarrekening 2021 geeft de werkelijke toestand weer op 31 december 2021. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers vraagt of het mogelijk is om een overzicht te krijgen van de gemaakte investeringen. 
Anke Hendrickx verwijst naar punt 13 in de bijlage van de bundel. 
 
 

 
 

7. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 (4-2022) van Stad en OCMW 
 
Toelichting 
Het beleidsrapport van de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 (4-2022) van Stad en OCMW Turnhout 
vormt een geïntegreerd geheel. 
De gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn worden gevraagd elk hun eigen deel vast te stellen. 
Daarna keurt de gemeenteraad het deel van het beleidsrapport het meerjarenplan 2020-2025 (4-2022) van Stad en 
OCMW Turnhout goed zoals vastgesteld door de raad voor maatschappelijk welzijn. Door die goedkeuring wordt de 
aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 (4-2022) van Stad en OCMW Turnhout in zijn geheel geacht definitief 
vastgesteld te zijn. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

8. Aanvaarding kosteloze grondafstand voor algemeen nut spie grond aan de Sint-Jorislaan 
 
Toelichting 
Ingevolge omgevingsvergunning OMV/2021/29 werd een last van kosteloze grondafstand opgelegd aan de eigenaar. 
De gemeenteraad wordt gevraagd de kosteloze grondafstand te aanvaarden. Het perceel zal worden opgenomen in 
het privaat domein van de stad met openbaar karakter, als verbinding naar het stadspark voor zwakke 
weggebruikers en dienstvoertuigen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Stijn Adriaensens toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers merkt op dat het perceel in 1995 had moeten overgedragen worden en vraagt waarom dat toen 
niet gebeurd is. Ten tweede stelt hij vast dat het huidige perceel kleiner lijkt te zijn dan het perceel dat initieel in 1995 
had afgestaan moeten worden. 
Stijn Adriaensens antwoordt dat er vandaag de dag capsules in de regelgeving zijn ingebouwd om aan betere 
opvolging te doen. Hij voegt toe dat de huidige kadastrale aanduidingen een slechte weergave zijn van percelen en 
niet de realiteit tonen van wat destijds was. Wat er 30 jaar geleden mis gegaan is, kan hij niet op antwoorden maar 
hij zal dit laten uitspitten tegen de gemeenteraad. 
 
 

 
 

9. Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 
 
Notulen 
Francis Stijnen deelt mee dat de adviesverlening over jaarrekening 2021 van kerkraad Pinksterkerk zal geagendeerd 
worden op de gemeenteraad. Dit punt werd reeds toegelicht tijdens commissie 1 van 19 mei 2022.  
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10. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Yannick Glassée 
Commissiesecretaris 


